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Az ülést vezeti: Gál Judit bizottsági elnök.
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napirendi pont, a 623. számú előterjesztés, „A Kőbányai Janikovszky Éva Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola udvarának fejlesztése céljából az ARANY-BÁNYA Alapítvány részére felhalmozási célú támogatás nyújtása" nem került benyújtásra, tehát a mai napon nem tudjuk tárgyalni, így a napirendi pontok között nem szerepel. Kérem, hogy hozzuk meg döntésünket a napirendnek a támogatásáról. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [136/2024.
(XII. 10.)]:1. A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződések módosítása (593. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor alpolgármester2. A Kőbánya Sport Clubbal együttműködési megállapodás megkötése (582. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak megállapítása (585. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. Egyes önkormányzati fenntartású intézmények támogatása (590. számú előterjesztés) Előterjesztő: Dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, dr. Papp Sándor ésMolnár Róbert önkormányzati képviselők5. Az FTC Labdarugó Zrt. támogatásának elszámolása (564. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri döntésekről (581. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester7. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve (603. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester8. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közművelődési Bizottságának 2025. évi munkaterve (601. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester9. Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (619. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a napirendi pontokat támogatta és elfogadta.

1. napirendi pont:
A Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződések módosítása 

Előterjesztő: dr. Mátrai Gábor alpolgármester
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Elnök: Megnyitom az első napirendi pontot. Első napirendi pont, 593. számú előterjesztés a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződések módosítása. Az előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni. Kérdezem a Bizottság tagjait észrevétel, javaslat van-e az első napirendi ponttal kapcsolatban? Amennyiben nincs, kérem a Bizottságot, hogy hozzuk meg az 593. számú előterjesztéssel kapcsolatban támogatásunkat. A szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kelet-Pesti Tankerületi Központtal kötött támogatási szerződések módosításáról szóló 593. számú előterjesztést támogatja [137/2024. (XII. 10.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az 593. számú előterjesztést támogatta. A napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont: 

A Kőbánya Sport Clubbal együttműködési megállapodás megkötése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: A második napirendi pont, 582. számú előterjesztés a Kőbánya Sport Clubbal együttműködési megállapodás megkötése, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. Kérdezem a Bizottságot ismét, van-e észrevétel, javaslat, ötlet az előterjesztéssel kapcsolatban? Amennyiben nincs, indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Sport Clubbal együttműködési megállapodás megkötéséről szóló 582. számú előterjesztést támogatja [138/2024. (XII. 10.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az 582. számú előterjesztést 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett támogatta. A napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak 
megállapítása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a harmadik napirendi pontot, az 585. számú előterjesztést, a Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak megállapítását. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést, viszont köreinkben üdvözölhetjük Kuróczi Pált, a Kocsis Sándor Sportközpontnak a vezetőjét, aki néhány gondolatot szeretne mondani nekünk.
Kuróczi Pál: Köszönöm szépen. Üdvözlök mindenkit. A jegyárak megállapításánál a környékbeli uszodáknak a jegyárait is természetesen számba vettük és összehasonlítottuk, és az alapján állapítottuk meg és javasoltuk a jegyáremeléseket. Azt kell, hogy mondjam, hogy most már az Újhegyi Uszoda eljutott arra a szintre, hogy úgy gondolom, egy gyönyörű szép strandja lett itt a hosszú évek során, illetve a sarki épület is megépült. Most már a közösségi tér is lassan kész lesz, tehát az egész intézmény úgy gondolom, még ott az Újhegyi út-Harmat utca sarkán, ugye - bocsánat, hogy így fogalmazok, de - az a kupleráj, ami ott volt, az ugye lebontásra került, és akkor még ott lehet gondolkozni valamiben, hogy még jobban fejlesszük az intézményt. Erről már volt szó korábban, de úgy gondolom, hogy az intézmény megérett arra, hogy abszolút rentábilisak legyünk a jegyárakkal kapcsolatban. Itt kismértékű jegyáremelésre gondoltam, amint lehetett látni a javaslatokban. Természetesen, amit Alpolgármester úr mindig kér, azokat a 
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jegyeket megőriztük, a reggeli nyugdíjas jegyeket természetesen, de azért minden jegyen próbáltunk egy kicsit emelni, főleg a strandszolgáltatás jegyein. Mert, még egyszer mondom, egy olyan nívójú strandot sikerült létrehoznunk az Újhegyi Uszoda mellett, amely a legnagyobb örömömre szolgál, hogy nagyon sok család megfordul nyáron, és nagyon nagy előszeretettel használják a családok ezt a strandot is. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük, ötletük, javaslatuk az elhangzottakkal és az olvasottakkal kapcsolatban? Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Most kivételesen Elnök asszonyt szeretném megszólítani, mert frakcióülésen mi beszéltünk arról, hogy van egy olyan, ami duplikációt feltételez, de ezt légy szíves Elnök asszony, akkor fejtsd ki, hogy mi ez a probléma.
Elnök: Hogyha megszólítottál, akkor én is szeretnék néhány gondolatot mondani és akkor a végén majd visszatérni arra, amit Alpolgármester úr mondott. Én is végeztem számításokat, ahogyan megnéztem, hogyan és miképpen változtak az árak. Átlagban egy 9,5%-os emelésről beszélhetünk, tehát a 10% közelében van, ami szerintem teljesen elfogadható. Vannak olyan szolgáltatások - közel 42 fajta szolgáltatás van egyébként a strandfürdőn és az uszodában összesen -, van olyan szolgáltatás, ami egyáltalán nem emelkedett, az előbb említett kedvezményes nyugdíjas belépés, az egyéni oktatójegy, a karóráknak a letéti ára, illetve amit én örömmel láttam és olvastam, ez a kőbányai lakosok számára nyújtott kedvezmény. Tehát az is ugyanúgy maradt, ez a négy szolgáltatás, ahol semmiféle emelkedés nem történt. És egyetlenegy olyan szolgáltatás van, ahol viszont 25%-os az emelkedés mértéke, de ez is csak 400 forintról 500 forintra való emelkedést jelent, hogyha forintra átváltjuk a százalékot, ez pedig az időátlépés miatti pótdíjat jelenti. Mindegyik esetben, kettő kivételével 100, illetve 200 forinttal emelkedtek a szolgáltatások, tehát én azt gondolom, hogy teljesen vállalható most így 2025. január 1-jétől. Új szolgáltatásként belépett a 20 alkalmas uszodabérlet, amit 120 hónap alatt lehet fölhasználni. Néztem a többi uszodánál is, hogy valahol 50 alkalmas bérletek vannak, valahol egész éves bérletek vannak, majd kíváncsi leszek, hogy ez a 20 alkalmas mennyire váltja be a hozzáfűzött reményeket. Ami tegnap nekem szöget ütött a fejembe, az nem volt más, minthogy van a csoportos gyermek belépőjegy, ami 900-ról 1 000 forintra emelkedett, és van a nyári napközis táborok számára biztosított.belépés, ami 1 500-ról 1 700-ra. De aztán rájöttem, hogy az egyik az az uszodai belépést jelenti, a másik pedig a strandfürdőt, tehát így a kettő teljesen különböző, viszont egyetlenegy kérdésem lenne, hogy a kőbányai kedvezmény, az 1500 forintos kedvezmény, azaz uszodára vagy a strandbelépőre vonatkozik, vagy mindkettőre? Köszönöm.
Kuróczi Pál: Már mondom is, és nagyon szépen köszönöm, hogy ezt az 1 500 forintos kőbányai belépős jegyet fölhoztuk és szóba került. Voltak belőle konfliktusaink, ugyanis a jegyártervezetben is úgy van megjelölve, hogy előre megjelölt időszakban. Ezt én mindig igyekszem hónap végére, a hónap utolsó hétvégéjére tenni, nyilván akkor már az embereknek esetleg kevesebb pénz van a zsebében, és akkor, hogy ki tudják használni ezt a lehetőséget. Én ezt mindig hirdetem mind az uszoda hirdetőfalain vagy a socialmedia-felületeinken, a weblapunk, vagy bocsánat - igen, de jól mondtam, a weblapunkon -, tehát ez mindig hirdetve van, hogy melyik hétvége az, de általában a hónap utolsó hétvégéje. Ezt nyáron nem szoktam meghirdetni, ezt a szolgáltatást, mert a strandon akkor nem szeretném, hogyha megszállnák a strandot annyian, és ezért a nyári hónapokban, június, július, augusztusban ezt nem szoktam meghirdetni ezt a Boldog Uszoda Programot, hogy úgy mondjam, de az év többi szakaszában ez természetesen működik és megy, és előszeretettel használják is. A 20 alkalmas belépőt pedig azért találtam ki, mert ahogy járok-kelek az uszodában, és beszélek a vendégekkel, a bérletesek, akik a bérletet használják, inkább az a prioritás, hogy azért vesz bérletet, mert van egy külön terminálunk a bérletes beléptetőknek. Tehát elkerüli a sorban állást a pénztárnál minden egyes alkalommal. Csak akkor kell megvenni a bérletet, amikor ezt a 20 alkalmat megkezdi, megveszi a bérletet és egy külön terminál lépteti be a bérleteseket. Ki van írva nagy betűkkel, bérletes ki- és 
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belépés, és a többi, és ezért, ahogy így beszélgettem a vendégekkel. Ugye régen volt egész éves bérletünk is, én megnéztem amikor intézményvezető lettem a pár év felhasználását, egy darabot sem adtunk el belőle, tehát fölöslegesnek láttam ezt az egész éves bérletet. Nyilván megnéztem a szomszédos Kispesti Uszodában, ott az egész éves bérletet nagyon-nagyon kedvezményes áron adják. Olcsó húsnak híg a leve szoktam mondani, és még egyszer mondom, hogy én úgy gondolom, hogy az intézmény eljutott arra a szintre, mind ahogy kinéz, mind ahogy mi bent foglalkozunk vele, mind a tisztaság tekintetében, hogy igenis szerintem azt a sztereotípiát, hogy Budapest legolcsóbb uszodája, azt most már el kell engedni, mert annyi befektetés történt ott, és annyira épült, szépült ez az intézmény, hogy valóban megállja a helyét minden szinten.
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Bizottságot. Hopp (két hozzászólásra jelentkező), megadom a szót - nem tudom, ki volt előbb - Hegedűs Rékának.
Hegedűs Réka: Köszönöm szépen Elnök asszony. Én, kedves Intézményvezető úr, azt szeretném jelezni, hogy nekem volt több lakossági jelzésem pont ezzel kapcsolatban, amit felhoztál. Úgyhogy ezt köszönöm, hogy tisztába tettük, hogy a kőbányai lakosok, kicsit félrevezető volt a kiírás, meg hogy nem igazán kerültek ezzel képbe, hogy most akkor mikor is vehetik ezt igénybe, mer nagyon nagy igény. Én nagyon sok emberrel találkoztam, aki azt mondaná, hogy ez nagy segítség és tök jó, hogy van, mert hát na azért így, ahogy említetted, hónap végén azért nem mindegy, hogy mennyiből kell elmenni, és hogy ez most így rendezve lett, vagy tisztába lett téve azóta? Megfelelő a tájékoztatása a lakosoknak? Tehát most már ki tudnak igazodni?
Kuróczi Pál: Úgy gondolom, hogy igen.
Weeber Tibor: (mikrofonhasználat nélkül Hegedűs Rékához) Nem lehet érteni, amit mondasz, azért van ott a mikrofon.
Hegedűs Réka: Bocsánat, akkor. Igen, pedig abba beszéltem, köszönöm. Akkor röviden csak annyi, hogy több jelzés érkezett a lakosoktól, hogy hát nem volt tiszta ez a kiírás sem ott a helyszínen, sem, amikor kértek volna tájékoztatást, és hát ezt szeretném, hogyha. Ezt kérdeztem meg, hogy ez így tisztázásra került-e? És egyébként meg ez egy nagyon jó dolog, hogy van ilyen, akár, ha egy alkalommal is egy hónapban, úgyhogy köszönöm, hogyha erre válaszolsz.
Az Elnök megadja a szót.

Kuróczi Pál: Igen, folyamatos a tájékoztatás, ahogy említettem, mind az uszoda hirdetőtábláin, mind pedig a socialmedia-felületeinken, illetve hozzám is nyílegyenesen érkeznek az e-mailek ezzel kapcsolatban, és én mindig csatolom válaszként a plakátot, amivel hirdetjük ezt a programot. Én is ott találkoztam, ahogy az előbb említettem több ilyen kérdéssel. Lehet, hogy a jövőben érdemes elgondolkozni, hogy bevezetni egy olyan jegyet, ami csak és kizárólag kőbányai lakosoknak van. Régen nem volt ilyen. Több uszodában van. Én többször megkaptam, hogy nagyon sok jegyár kategóriánk van. Az informatikussal - aki be szokta ezt állítani a számítógépünkön - beszélve a nem is tudom melyik uszodát mondta vidéken, ahol 231 jegyvariáció van. Nyilván ezt nem szeretnénk, mert az nagyon sok, de lehet, hogy a jövőben el lehet gondolkozni ezen, hogy a kőbányai lakosoknak milyen szintű kedvezményt tudunk adni, nemcsak az Újhegyi Uszodában, hanem több intézményünkben is esetleg.
Elnök: Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: Köszönöm. Itt a 39-es soron ez a fürdőzőjegy, ami ugye este nyolc órától éjfélig tartana, ezzel kapcsolatban jutott eszembe - és egy kicsit nosztalgiázok, még a 90-es évek közepén Varga Lajos igazgatása alatt volt olyan -, hogy cégek ilyen csapatépítő tréningre, meg bulira, nem tudom én, kivették az éjszakai időszakban is az uszodát. Aztán azóta ez valahogy nem volt, de lehet, hogy lenne rá igény. Én azt kérdezem, hogy ilyen egyedi esetekben, mondjuk 
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egy cég, vagy egy sportegyesület egy bankettjét ott akarja megünnepelni, hogy erre van-e egyedi díjszabás, vagy ezt ilyen igazgatói hatáskörben lehet ezt az egész uszodát egyszerre kibérelni bizonyos feltételekkel? Vagy erről rendelkezik-e vagy van-e ötleted Pali, vagy javaslatod, mert elképzelhető, hogy az élet hozhat ilyeneket ismét? Köszönöm.
Az Elnök megadja a szót.

Kuróczi Pál: Köszönöm szépen. Kettő, három éve az Állatorvostudományi Egyetemnek a bankettjét ott tartják nálunk. A Kispesti Uszodában tartották eddig, aztán megtaláltak engem ez ügyben és egész estére kibérelik az uszodát. Nekik pályabérlési díjban szabom meg a bérlést, tehát nem jegyet vesznek, az olcsóbb lenne, de én inkább kiadom nekik az egész uszodát, mind a nagymedencét, mind a kismedencét és ebből komoly bevételünk szokott érkezni és lenni. Természetesen megtalálnak most is egy filmforgatással kapcsolatban, megtaláltak, nekik is pályabérlési díjat tudtam megszabni, de ők mondjuk színművészeti egyetem, filmforgatás, tehát nem esti órákban, egy vizsgafilmet szeretnének forgatni, de ők nappal gondolkoznak benne. És hát azért én fölvázoltam nekik, hogyha ők nappal szeretnék kivenni az egész uszodát, nekem az óriási bevételkiesés mind pályabérlés, mind pedig jegybevétel szempontjából, tehát ott is pályabérlési díjban tudtam nekik meghatározni, hogy egy órára körülbelül mennyiért tudom nekik odaadni az uszodát. Tehát volt már rá precedens, lesz is még szerintem, de pályabérlésben gondolkozom, mert a papír az tökéletesen jól elbírja, és bevétel szempontjából sem utolsó. Sokkal jobb, mint hogyha jegyárban gondolkoznánk. Egyébként, amit Alpolgármester úr mondott, azt inkább én a nyári időszakra gondolnám, hogyha a strand most már teljesen tényleg a közösségi térrel együtt elkészül, és egy tök szép büfénk is van, és nagyon jól üzemelt most a nyár tekintetében, hogy akkor nyáron egy, kettő, tehát havi egy ilyen éjszakai fürdőzést lehetne tartani és én erre gondoltam ezeket a jegyárakat.
Elnök: Köszönjük szépen. További kérdések, hozzászólások? Jó, amennyiben nincs, akkor kérem a Bizottságot, hogy hozzuk meg döntésünket az 585. számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.
A Bizottság 9 fővel határozatképes, miután 9.12 órakor megérkezett az ülésterembe dr. Horváth 
Márk képviselő.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 8 igen, 1 ellenszavazattal a Kocsis Sándor Sportközpont Újhegyi Uszoda és Strandfürdő szolgáltatási díjainak megállapításáról szóló 585. számú előterjesztést támogatja 
[139/2024. (XII. 10.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett az 585. számú előterjesztést támogatta. A napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

Egyes önkormányzati fenntartású intézmények támogatása
Előterjesztő: dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, dr. Papp Sándor és Molnár Róbert 

önkormányzati képviselők

Elnök: Megnyitom a negyedik napirendi pontunkat, az 590. számú előterjesztést, egyes önkormányzati fenntartású intézmények támogatása. Előterjesztő dr. Mátrai Gábor Imre alpolgármester, dr. Papp Sándor és Molnár Róbert önkormányzati képviselők. A napirendi ponttal kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, hozzászólása, kérdése? Amennyiben nincs, akkor kérem a Bizottságot, hozzuk meg döntésünket az 590. számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal egyes önkormányzati fenntartású intézmények támogatásáról szóló 590. számú előterjesztést támogatja [140/2024. (XII. 10.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az 590. számú előterjesztést támogatta.
5. napirendi pont:

Az FTC Labdarugó Zrt. támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk az 564. számú előterjesztés, az FTC Labdarúgó Zrt. támogatásának elszámolása. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. Kérdezem a Bizottság tagjait, van-e kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, kérem a Bizottság tagjait, hozzuk meg az 564. számú előterjesztés elfogadásáról döntésünket.
141/2024. (XII. 10.) KMB határozat
az FTC Labdarúgó Zrt. támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága az FTC Labdarúgó Zrt. 2024. évi felhalmozási célú támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett az 564. számú előterjesztést elfogadta.

6. napirendi pont:
Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri 

döntésekről
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: A következő napirendi pontunk tájékoztató, a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri döntésekről. Ez az 581. számú előterjesztés, előterjesztője D. Kovács Róbert Antal polgármester. Van-e a tájékoztatóval kapcsolatban valakinek kérdése, vagy hozzászólnivalója? Amennyiben nincs, a napirendi pontot lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közjóléti Bizottsága a 
„Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri döntésekről" szóló 
581. számú előterjesztést megtárgyalta.

7. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. évi 

munkaterve
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: A 603. számú előterjesztés következik, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. évi munkaterve. Előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester. Van-e valakinek kiegészíteni valója, kérdése, hozzáfűznivalója a munkatervhez? Amennyiben nincs, akkor kérem a Bizottság tagjait, hozzuk meg döntésünket a 603. számú előterjesztés támogatásáról. A szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 9 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. évi munkatervéről szóló 603. számú előterjesztést támogatja 
[142/2024. (XII. 10.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a 603. számú előterjesztést támogatta.
8. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
Közművelődési Bizottságának 2025. évi munkaterve 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: 601. számú előterjesztés következik, a Budapest Főváros X. Kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közművelődési Bizottságának 2025. évi munkatervre. Előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester. Van-e a Bizottság munkatervével kapcsolatban valakinek kérdése vagy kiegészíteni valója? Ha nincs, akkor kérem a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg döntésünket a 601. számú előterjesztés elfogadásáról. A szavazást indítom.
143/2024. (XII. 10.) KMB határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
Közművelődési Bizottságának 2025. évi munkatervéről(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 31/2011. (IX. 23.) önkormányzati rendelet 75. §-a alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el:1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 2025. évi munkatervét az 1. melléklet határozza meg.2. Ez a határozat 2025. január 1-jén lép hatályba, és 2026. január 1-jén hatályát veszti.

1. melléklet a 143/2024. (XII. 10.) KMB határozathoz

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közművelődési 
Bizottságának 2025. évi munkaterve

Január1. Az óvodai, iskolai nyári táborok és erdei iskolák 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
Február1. A Fővárosi Szabó Ervin Könyvtár VIII.-X.-XVII.-XVIII.-X1X.-XX.-XX1.-XXIII. kerületi Régiója 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kőbánya Sport Club 2,024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
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3. A Kőbányai Diákok Sportegyesülete 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője4. A Kőbányai Sportegyesületek és Sportszervezetek Szövetsége 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője5. A Kőbányai Bringás Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője6. A Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub és az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője7. A Kelet-Pesti Tankerület 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője8. A Muzsikáló Kőbánya Egyesület részére a 2024. évben nyújtott támogatások elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője9. A Civil Ifjúsági Kör Kőbányáért Közhasznú Egyesület 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
Március1. A Kőbányai Ifjúsági Sportegyesület 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kőbányai Torna Club Sportegyesület 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője3. A Törekvés Sportegyesület 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője4. A „Millió lépés az iskoládért" programban résztvevő diáksport egyesületek és iskolai sportkörök 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője5. A Merkapt Maraton Team Sportegyesület 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője6. Iskolai Alapítványok 2024. évi támogatásának elszámolása „Millió lépés az iskolákért" programot teljesítő iskolák
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Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője7. Az iskolai táborok, erdei iskolák 2025. évi támogatására pályázat kiírása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője8. Egyes kőbányai sportegyesületek 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője9. A kőbányai sportegyesületek 2025. évi támogatására pályázat kiírása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője10. A Harmat 88 Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője11. A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatás! Főosztály vezetője12. A 2024. évi kulturális pályázatok elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője13. A kulturális és művészeti élet támogatásáról szóló 2024. évi pályázat kiírása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
Április1. Beszámoló a Kocsis Sándor Sportközpont 2024. évi tevékenységéről Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületei és iskolai sportkörei 2024. évi eredményességi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője3. A kőbányai tehetséges sportolók 2025. évi egyéni támogatásáról szóló pályázat kiírása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
Május1. A Kőbányai Önkormányzat fenntartásában működő óvodák vezetőinek négyéves beszámolója Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. Az óvodai, iskolai táborok és erdei iskolák 2025. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
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Június1. A kőbányai tehetséges sportolók 2025. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A kőbányai sportegyesületek 2025. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője3. Tájékoztató a Közművelődési Bizottság határozatainak végrehajtásáról Előterjesztő: a jegyzőSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője
Júliusi tanácskozási szünet

Augusztus1. A 2024/2025. nevelési év óvodai beszámolójaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott kőbányai általános iskolák diáksport egyesületeinek és iskolai sportköreinek 2026. évi eredményességi támogatásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője3. A 2025. évi kulturális és művészeti pályázat elbírálása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője3. Az Aranyüllő Alapítvány 2024. évi támogatásának elszámolásaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
Szeptember1. Tájékoztató a kőbányai nyári táborok tapasztalatairólElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetője
Október1. Tájékoztató a kőbányai nevelési-oktatási intézményekben a 2025/2026. nevelési-oktatási év indításáról
November - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
December1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közművelő-désiBizottságának 2026. évi munkaterveElőterjesztő: a polgármesterSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője2. Tájékoztató a Közművelődési Bizottság határozatainak végrehajtásáról
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Előterjesztő:Szakmai felelős: a jegyzőa Jegyzői Főosztály vezetője
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a 601. számú előterjesztést elfogadta.

9. napirendi pont: 
Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Újabb tájékoztató következik, a 619. számú előterjesztés, tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról. Az előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző, aki nem szeretné kiegészíteni az előterjesztést. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e esetleg valamilyen kérdés, észrevétel a tájékoztatóval kapcsolatban? Amennyiben nincs, akkor a napirendi pontot lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közjóléti Bizottsága a 
„Tájékoztató a Közművelődési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról" szóló 
619. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság a tervezett napirendjét megtárgyalta. Felkérem Mustó Géza Zoltán képviselőtársamat, hogy az elkészült jegyzőkönyvet majd írja alá. És mivel decembert írunk, és hamarosan itt vannak az ünnepek, megköszönöm a Bizottságnak a munkáját egyrészt, másrészt pedig mindenkinek meghitt, békés karácsonyi ünnepeket és nagyon boldog új esztendőt kívánok. A bizottsági ülést 9 óra 25 perckor bezárom.

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2024. december 10-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Gál Judit elnökBenedek Zoltán CsabánéHegedűs RékaDr. Horváth MárkKovács RóbertMustó Géza ZoltánPáll LászlóPéter AnikóDr. Szabó János Zoltán
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Dr. Mátrai Gábor Imre Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Péter Norbert Dr. Ács Viktória Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Intézményi meghívottak jelenléti ívea 2024. december 10-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

NÉV Intézmény Aláírás
fáiról
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